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ISMAIL Salleh (kiri) saling bertukar dokumen dengan Dr. Tai Szhe Yew sambi! diperhatikan Peter Chin Fah Kui (dua dari kiri)
dan Ali Mchumo di putrajaya, semalam.

PUTRAJAYA 26 Mac - Tiga institut
penyelidikan termasuk Institut Per
hutanan Tropika dan Produk Hutan
(INTROP), Universiti Putra Malaysia
(UPM) menerima dana berjumlah
RMl1.5 juta daripada Dana Bersama
Komoditi (CFC) untuk melaksana
kan kajian bagi meningkatkan pro
duktiviti kenai

INTROP akan berkongsi dana pe
nyelidikan terse but dengan Institut Pe
nyelidikan Jut Bangladesh dan Institut
Tanaman Fiber Antarabangsa, China.

pengarah Urusan CFC, ,Ali Mchu
mo berkata, dana terse but akan mem
bolehkan kajian komprehensif dija
lankan untuk meningkatkan kapasiti
pengeluaran petani-petani kenafbagi
memenuhi keperluan industri fiber
di pasaran antarabangsa.

"Projek ini antaranya untuk me
ningkatkan daya persaingan sektor
kenaf dan membuktikan bahawa ta
naman ini dapat meningkatkan pen
dapatan para petani.

"Penyelidikan akan dimulakan
pada suku pertama tahun ini dan
dijangka selesai dalam tempoh empat
tahun;' katanya.

Beliau berkata demikian selepas
mepghadiri majlis pelancaran dana
penyelidikan tersebut yang disem
purnakan oleh Menteri Perusahaan
Perladangan dan Komoditi, Datuk
Peter Chin Fah Kui di sini hari ini.

Turut hadirTimbalan Menteri Per
usahaan Perladangan dan Komoditi,

A. Kohilan Pillay; Ketua Setiausaha
Kementerian, Datuk Wira Ismail Sa
leh; Timbalan Naib Canselor UPM,
Prof. Dr. Tai Szhe Yew dan Ketua
Program Bioteknologi, Organisasi
Pembangunan Perindustrian Pertu
buhan Bangsa-Bangsa Bersatu (UNI
DO), Dr. George T. Tzotzos.

Daripada jumlah dana yang diberi
kan, sebanyak RM7.6 juta telah di
sumbangkan secara terus oleh CFC,
manakala bakinya melalui negara pe
nerima dana iaitu Malaysia, China
dan Bangladesh.

Ali berkata, penyelidikan terhadap
kenaf akan dijalankan pada tiga pe
ringkat iaitu peringkat tanaman,
pemprosesan dan pengkomersialan.

"Pada peringkat tanaman, China
dan Bangladesh akan mengenal pasti
benih kenaf yang sesuai untuk me
mastikan tanaman yang berkualiti
dapat dihasilkan.

"Malaysia melalui INTROP pula
akan menumpukan kepada kajian
mengenaiperingkat pemprosesan
dan pengkomersialan;' katanya.

Dalam pada itu, Fah Kui berkata,
petani tembakau di negara ini di
galakkan bertukar ke tanaman kenaf
sebagai persediaan untuk mengha
dapi pelaksanaan Kawasan Perdaga
ngan Bebas Asean (AFTA)

"Lembaga Kenaf dan Tembakau
Negara telah diberi tanggungjawab
untuk membangunkan industri ke
naf di negara ini;' katanya.


